



Cervantes 塞万提斯 Nambung 南邦 Perth 珀斯 🛧 Fremantle 弗里曼特尔 Margaret River 玛格丽特河

·ITINERARY FEATURES 行程特包

Visit Caversham Wildlife Park ~ Featuring over 200 species of animals in a walk-through environment this park is a must visit in Western Australia 游览凯维森野生动物园~此公园拥有超过200多种动物,是西澳的必游之地

Special arrange Lobster lunch at The Lobster Shack, Cervantes 特别安排于龙虾小屋享用龙虾午餐,塞万提斯

Pinnacles Desert ~ Take a stroll through this eerie desert, amongst the iconic Pinnacles, believed to have been created millions of years ago when seashells were broken down into sand and then eroded by water and wind.

尖峰石阵沙漠 ~漫步在这片怪异的沙漠中,在这些标志性的尖顶之间,相信是在数百万年前贝壳被分解成沙子,然后被水和风侵蚀时形成的

Lancelin ~ Experience the adventure and thrill of 4-wheel driving over the biggest white sand dunes of Western Australia 兰斯林沙丘滑沙 ~ 体验冒险和刺激的4轮驾驶于西澳大利亚最大的白色沙丘

Full Day at Margaret River ~ Known as one of Australia's finest wine regions, the Margaret River region is an area blessed with natural beauty. -日游于玛格丽特河~ 被称为澳大利亚最好的葡萄酒地区之一,玛格丽特河地区是一个拥有自然美景的地区

Mammoth Cave \sim is a natural time capsule; having preserved the ancient fossil remains of long-extinct giant animals. 猛犸洞穴 ~是一个天然的时间胶囊;保存了灭绝已久的巨型动物的古老化石遗迹





SPECIAL MEAL // 特色餐食



详情行程 ITINERARY DETAILS



(1)

(2)

(3)







: Buy :购物





Kuala Lumpur 🔻 Perth (20km) 🖚 Fremantle (20km) 📾 Perth

: St George's Cathedral, Barrack Arch, Council House & Governor's Residence, Bell Tower, Elizabeth Quay, Parliament House

: Kings Park, Lotterywest Federation Walkway, Cottesloe Beach, Indiana Teahouse, Round House, Monument Hill

吉隆玻 🛪 珀斯 (20km) 📟 弗里曼特尔 (20km) 📟 珀斯

📺: 圣乔治大教堂,巴拉克拱门,议会大厦和总督府,钟楼, 伊丽莎白港,国会大厦

:皇家公园·罗特韦斯特联邦走道·科特索海滩· 印第安纳茶馆,圆屋,纪念碑山

B: International Buffet L: Fish & Chips

D: NIL

B: Hotel

L:Lobster D:NIL

早:酒店

午:龙虾 晚: 自理

Eat / 美食

Ibis Perth 3* / similar (4 Nights)

Sleep / 住宿

早:国际自助餐 宜必思酒店3* /同级 (4晚) 午:炸鱼排&薯条 晚:自理

Perth (22km) Swan Valley (197km) Cervantes (20km) - Nambung (190km) - Perth

: Swan Valley \sim Caversham Wildlife Park watch out for wild kangaroos bounding around the nature reserve. Drop inside to see the gorgeous native animals, feed a kangaroo, cuddle a koala and meet a southern hairy nosed wombat and all his friends! Catch the Aussie Farm Show and even join in with sheep shearing, cracking a whip, feeding a lamb and milking a cow!

/ Gourmet: Cervantes ~Lobster Factory, Lunch The Lobster Shack

: Pinnacles Desert

: Lancelin ~ 4-wheel driving over the vast sand dunes and followed by the thrilling experience of downhill sand boarding over these constantly moving dunes

珀斯(22公里) ➡ 天鹅谷(197公里) ➡ 塞万提斯(20公里) ■ 南邦(190公里) ■ 珀斯

/ 🕌 :天鹅谷~ 凯维森野生动物园,寻找在自然保护区周围 跳跃的野生袋鼠。在里面有美丽的本土动物,可以喂袋鼠, 抱考拉,还有南方毛鼻袋熊和其他朋友!观看澳大利亚农场 表演及参与剪羊毛、抽鞭子、喂羊羔和挤牛奶等活动!

/ 美食:塞万提斯~龙虾养殖工场,享用龙虾午餐于龙虾小屋

👬 🗗 : 尖峰石阵沙漠

: 兰斯林沙丘~四轮车行驶在广阔的沙丘上及在不断移动的沙丘上 进行下坡滑沙乐趣

Perth (224km) 📟 Margaret River (224km) 📟 Perth

👬 🐔 : The Busselton Jetty

/ Gourmet : Margaret River Brewery ~ Lunch + Beer Tasting

: Mammoth Cave, a large limestone cave and a natural time capsule; having preserved the ancient fossil remains of long-extinct giant animals

<u> .</u> : Boranup Forest, Cape Leeuwin Lighthouse

珀斯 (224公里) ➡ 玛格丽特河 (224公里) ➡ 珀斯

👬 🗗 / 🚺 : 巴瑟尔顿栈桥

/ 美食:玛格丽特河啤酒厂~午餐+品尝啤酒

:猛犸洞穴,一座巨大的石灰岩洞穴及是一个天然的 时间胶囊;保存了已灭绝的巨型动物化石遗骸

🔤 : 波兰纳普森林, 立文角灯塔

B: Hotel

L:Local D: NIL

早:酒店

午: 道地

晚: 自理

4	Perth Free Day	B : Hotel L : NIL D : NIL
	珀斯全天自由活动	早:酒瓜

午: 酒店 午: 自理 晚: 自理

Perth Kuala Lumpur B: Hotel 珀斯 吉隆坡 早: 酒店

Other information:

Estimate Climate: Spring (Sep-Nov) 8-26 °C, Summer (Dec-Feb) 14-32 °C, Autumn (Mar-May) 10-28 °C, Winter (Jun-Aug) 8-19 °C 气候预测: 春季 (九-十一月) 8-26 °C · 夏季(十二-二月)14-32 °C · 秋季(三-五月)10-28 °C · 冬季(六-八月)8-19 °C

Currency: Australian Dollar (AUD) 货币:澳大利亚元 (AUD)

Seat-in-Coach Basic Tours 拼团性质



Disclaimer:

- 1. Tour commentary will be conducted in English.
- 2. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
- 3. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
- 4. Local specialty meals are subject to the season and availability at time of travel.
- 5. Sightseeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
- 6. The group departure is subject to a minimum group size of 10 paying adults.
- 7. Seat-in-coach tour based without tour leader services.
- 8. All pictures shown are for illustration purposed only, actual may varies.
- 9. All pricing for optional are for reference purposes only and subject to change without any prior notice. Final prices are to be confirmed by the tour guide during the tour.

免责声明:

- 1. 全程使用英文讲解。
- 2. 我们有权改变顺序或更改,修正或改变行程,如果有必要,恕不另行通知。
- 3. 所有航班及酒店乃暂定性,最终确认将随后通知。
- 4. 膳食安排将可能因季节材料转换及不同出发日期而有所变动。
- 5. 行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。
- 6. 本团成团人数将以最少10位付费成人为标准。
- 7. 此行程将以拼团方式行走,无领队随同。
- 8. 所有显示图片均仅供为说明用途,实际可能会有所不同。
- 9. 所有自费项目价格均仅供为参考用途·如果有更改恕不另行通知。请向导游询问及确认最终价格。